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Posudek	závěrečné	práce

1.	Logická	struktura	práce	1.0
2.	Naplnění	cíle	práce	1.0
3.	Metodický	postup	1.0
4.	Hodnocení	teoretického	a/nebo	praktického	přínosu	práce	1.0
5.	Práce	s	literaturou	1.0
6.	Formální	stránka	1.0
7.	Vlastní	přínos	studenta	k	řešené	problematice	1.0
8.	Kontrola	plagiátorství	(výsledek)	negativní

Závěr

Hodnocení	práce	(známka):	výborně
Doporučuji	práci	k	obhajobě:	ANO	

Otázky	pro	diskusi	a	poznámky

Kritické	poznámky	a	celkový	přínos,	celková	hodnota	práce

Práce	přesahuje	svým	rozsahem	tradiční	rámec	zpracování	diplomové	práce,	má	logickou
strukturou	a	řeší	velmi	aktuální	problematiku.	Autorka	práce	splnila	její	cíl	s	použitím	vhodného
metodologického	postupu.	Práce	obsahuje	literární	přehled	s	využitím	velkého	počtu	literárních
zdrojů	jak	českého,	tak	i	zahraničního	původu.	Praktická	část	práce	obsahuje	analýzu	dotačních
titulů	využitelných	k	financování	projektu	na	výstavbu	silnic,	dálnic	a	obnovu	silniční	sítě	a	analýzu
čerpání	těchto	titulů	v	Jihočeském	kraji	z	různých	aspektů.	V	praktické	části	i	závěrech	práce	je
zcela	zřetelný	názor	autorky	na	řešenou	problematiku	a	komplexní	vlastní	návrh	pro	praxi	určený
nejen	k	zefektivnění	čerpání	finančních	prostředku	na	výstavbu	silnic	a	dálnic,	ale	i	optimalizaci
projektové	činnosti	související	s	touto	problematikou	obecně.	Diplomová	práce	má	díky	své
odborné	úrovni,	širokému	rozsahu	pojetí,	pečlivému	analytickému	zpracování	a	velmi	zajímavým
závěrům	předpoklad	pro	další	využití	ve	výuce	i	praxi.	Celkově	hodnotím	diplomovou	práci	jako
výbornou.

Otázky	nebo	témata	pro	diskusi	před	komisí



Je	úroveň	strategického	plánování	výstavby	a	obnovy	silnic	a	dálnic	v	Jihočeském	kraji	podle
Vašeho	názoru	dostatečná?	Jaké	důvody	podle	Vás	vedly	k	tomu,	že	dostavba	dálnice	D3	a	další
strategicky	významné	projekty	výstavy	silnic	nebyly	realizovány	v	minulém	programovém	období	a
jejich	realizace	byla	přesunuta	až	do	stávajícího	programového	období?
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